

Sakit Sendi Tanda Awal Masalah Saraf...

"Rawat Sekarang!"

“ Ketahui Bagaimana Terapi Saraf boleh membantu Anda Merawat Gout, Lumpuh, Lenguh Sendi, Migrain, Angin Ahmar, Sakit Lutut, Resdung, Sakit Leher dan Sakit Pinggang ”

Peringatan: Jika anda sudah ada tanda kebas-kebas, sakit pinggang, mudah pitam, susah nak bangun, segeralah untuk membuat rawatan. Anda akan lebih tertekan dengan KOS RAWATAN bila penyakit telah menyerang.

Rawatan Alternatif Mahsuri
B-G-32, Apt Sri Penara,
Jln Sri Permaisuri 1,
Bdr Sri Permaisuri,
56000 Cheras Kuala-Lumpur
Tel: 03 9173 9786 @ 013 3712 334
Web: www.mahsuri.com.my/terapisaraf
atau www.terapisaraf.com

Untuk Temujanji Sila Hubungi: 03-9173 9786 atau 013 3712334

Rawatan Alternatif Mahsuri (RAM) - TS0715/1110

Kepada: Anda Yang Ingin Kekal Sihat

Pernahkah anda rasa tiba-tiba rasa pening kepala, rasa termengah-mengah walaupun membuat kerja yang ringan, jiwa resah tidak menentu, cepat marah tanpa sebab dan pelbagai lagi simptom penyakit yang mendatangi anda sedikit demi sedikit. Anda sebenarnya sedang diserang pelbagai penyakit bahaya yang bakal melumpuhkan seluruh sistem utama badan anda.

Pernahkah juga anda terdengar tiba-tiba jiran sebelah rumah anda dimasukkan ke hospital kerana diserang Angin Ahmar, Rakan lama semasa disekolah rendah terpaksa dipotong kakinya kerana kencing manis, bapa rakan anda mengalami masalah mata dan hampir buta kerana penyakit darah tinggi yang teruk. Pengawal keselamatan di tempat kerja anda terpaksa cuti kerja kerana penyakit Gout yang berlarutan, dan banyak lagi kisah sebegini yang berlaku hampir setiap hari...Ini adalah fenomena biasa masyarakat Malaysia hari ini yang semakin terdedah kepada pelbagai berbahaya.

Rata-rata setiap orang hari ini mempunyai penyakit, sama ada penyakit utama seperti Sakit Jantung, Darah Tinggi, Kencing Manis ataupun sub-penyakit yang akan membawa kepada penyakit utama secara beransur-ansur.

**sila potong keratan ini dan bawa semasa membuat rawatan*

PROMOSI ULANG TAHUN KE 7 **Promosi RM**

PROMOSI RM 100 (Harga biasa RM165)

(Terapi + Ubat Saraf @ Rawatan kali Pertama sahaja)



MAHSURI
THE ALTERNATIVE SOLUTIONS

100

Kod: TS0715

**tertakluk pada terma dan syarat*